
Fra: Arthur Kleiveland 
Sendt: torsdag 21. september 2017 14.56 
Til: Jan Torry Sande 
Emne: VS: Spørsmål til spørretimen 
 
 
 

Fra: Normann Sæbø [mailto:normann.saebo@morenot.no]  

Sendt: torsdag 21. september 2017 11.39 
Til: Jon Askeland; Arthur Kleiveland 

Emne: Spørsmål til spørretimen 

 
Hei. 
 
Har fått bekymringsmelding frå tilsette i barnehage om kvaliteten på matvarer som er levert etter 
innkjøpsavtalen «Bergensavtalen» er det noko system for oppfølging av kvalitet og 
leveringstidspunkt. 
 
Det vert opplyst at matvarer som skal brukast frå måndag osv vert levert fredag. Det er ikkje gode 
nok oppevaringsmogligheiter på dei forskjellege avdelingane til å ivareta kvaliteten på varene. 
 
Kva vil kommunen gjera med det?   
 
Mvh / Best Regards 
 
Normann Sæbø 
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